
Frederikssund Ældreråd

Høringssvar vedr. kommuneplanen 2013-2025
Frederikssund Kommune

Ældrerådet i Frederikssund kommune har fået tilsendt Kommuneplanen for 
2013-2025 og vi har følgende bemærkninger.

Da kommuneplanen er en meget omfangsrig digital rapport, har det været 
vanskeligt for Ældrerådet at sætte sig ind i og dermed kunne overskue 
rapporten. To ældrerådsmedlemmer deltog derfor i det – ikke særlig 
velbesøgte borgermøde den 3. marts 2013, hvor vi havde håbet at kunne få 
udleveret et trykt eksemplar.

Vi kan godt se, at rapporten viser en overordnet plan for kommunens 
udvikling i de kommende år både for by og land.

Ældrerådet er mest interesseret i, om der i forbindelse med planen vil være 
muligheder for at bygge et plejecenter mere i kommunen – gerne bynært. 
Godt nok kan Peders Have udbygges, men det vil ikke være nok, når 
kommuneplanen går helt til 2025 og der samtidig skal tages hensyn til 
demografi udviklingen. 

Udover bygning af et nyt plejecenter anmoder Ældrerådet endvidere om, at 
der i planen også vil være muligheder for bygning af mindre boliger, som vil 
være egnede for ældre – enten via boligselskaber eller via øvrige private 
investorer.

På Ældrerådets vegne

Hanne Vedersø
Næstformand
10. marts 2013
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